

Technical advisor to investor

## Acquisition Support



---

**Client**

innogy SE

**Location**

Germany

**Expertise**

Technical Advisor, Due Diligence, Merger and Aquisitions, Solar Business and Projects

---

As part of its diversification strategy, the newly formed renewable group, innogy SE, was interested in rebalancing its service offering in favour of solar energy, the fastest growing renewable energy sector.

We performed a technical due diligence of “Belectric”, a major solar company, at corporate and project levels to provide the basis for structuring innogy’s formal acquisition offer. We worked closely with innogy to define a robust evaluation methodology for the technical, economic and overall performance of Belectric’s solar and project portfolio.

Our team of due diligence and electrical specialists successfully supported the transaction, allowing our client to meet the challenging schedule of the acquisition timeline.

### Our Services:

- Technical Due Diligence Support
- Evaluation and review of solar portfolio (Belectric)

Technische Beratung für Investoren

## Due-Diligence-Übernahme



---

<b>Kunde</b>	innogy SE
<b>Land</b>	Deutschland
<b>Expertise</b>	Technische Beratung, Due Diligence, Fusionen und Akquisitionen, Solargeschäft und -projekte

---

Im Rahmen seiner Diversifizierungsstrategie wollte der neu gegründete Anbieter für erneuerbare Energien, innogy SE, sein Serviceangebot im Bereich Solarenergie, dem wachstumsstärksten Bereich der erneuerbaren Energien, ausbauen.

Wir haben eine technische Due-Diligence-Prüfung auf Unternehmens- und Projektebene von Belectric, einem großen Solarunternehmen, als Grundlage für die Erstellung eines förmlichen Übernahmeangebots vorgenommen. Zur Entwicklung einer belastbaren Bewertungsmethodik für die technische, wirtschaftliche sowie ganzheitliche Performance des Anlagen- und Projektportfolios von Belectric haben wir eng mit innogy zusammengearbeitet.

Unser Team von Due-Diligence- und Elektrotechnik-Experten hat die Transaktion erfolgreich begleitet und sichergestellt, dass unser Auftraggeber den ambitionierten Zeitplan für die Übernahme einhalten konnte.

### Unsere Leistungen:

- Unterstützung bei technischer Due-Diligence-Prüfung
- Bewertung und Prüfung des Solaranlagenportfolios (Belectric)